
Rada Miejska w Nowej Rudzie
Radni-Sesja

Protokół nr 48/2022

XLVIII Sesja w dniu 27 kwietnia 2022r. odbyło się w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza, ul. Rynek 1.
Obrady rozpoczęto 27 kwietnia 2022 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:41 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.
Radni obecni:
1. Andrzej Behan - Przewodniczący Rady Miejskiej
2. Marta Chojecka
3. Jacek Cichański
4. Andrzej Czerniatowicz
5. Zdzisław Druciak
6. Bogusław Frącek
7. Halina Gajcy
8. Dawid Jędrzejewski
9. Zbigniew Karczewski
10. Jolanta Kasprzyk
11. Marian Kocoń
12. Magdalena Lichwa
13. Jerzy Pulit
14. Janusz Staniocha
15. Jerzy Strawiński
16. Artur Turański
17. Jarosław Ubik
18. Regina Wałęsa
19. Kinga Wiechetek
20. Piotr Wróbel
21. Jadwiga Ziemska

Ad. 1. Otwarcie sesji i powitanie gości.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. Powitał
radnych oraz zaproszonych gości.

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Nowej  Rudzie  stwierdził,  że  w  sesji
uczestniczy 21 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji.

Ad. 3. Porządek obrad sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych i zgromadzonych gości czy są uwagi bądź zapytania do
proponowanego porządku obrad. Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go
pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad sesji.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Halina Gajcy,
Dawid Jędrzejewski,  Zbigniew Karczewski,  Jolanta Kasprzyk,  Marian Kocoń,  Magdalena Lichwa, Jerzy



Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek,
Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska
BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Frącek
edit: błąd elektronicznego pomiaru głosów. Radny Bogusław Frącek był „za” przyjęciem porządku obrad
sesji.

Porządek obrad :
4. Przyjęcie protokołów z XLVI i XLVII sesji Rady Miejskiej.
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia  22
marca 2022r. do 15 kwietnia 2022r.
6. Pojęcie uchwał :
a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2022
b) zmieniająca Uchwałę Nr 364/XLVII/22 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie w sprawie określenia zakresu
pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa
c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego
przez  dzieci  objęte  wychowaniem przedszkolnym do końca  roku szkolnego w roku kalendarzowym,  w
którym kończą 6 lat, w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Miejską Nowa Ruda
d) w sprawie  ustalenia sieci  publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miejską Nowa Ruda
e) w sprawie rozpatrzenia skargi na postępowanie Burmistrza Miasta Nowa Ruda           
f) w sprawie rozpatrzenia skargi na postępowanie Burmistrza Miasta Nowa Ruda
g) w sprawie przekazania Policji środków finansowych stanowiących rekompensatę pieniężną za czas służby
ponadnormatywnej
h)  w  sprawie  przekazania  Policji  środków  finansowych  na  nagrody  za  osiągnięcia  w  służbie  dla
funkcjonariuszy   Komisariatu  Policji  w  Nowej  Rudzie,  którzy  realizują  zadania  z  zakresu  służby
prewencyjnej
i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres  do 10 lat w trybie bezprzetargowym
na grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda
j)  w sprawie wyrażenia  zgody na  wniesienie  przez Gminę Miejską Nowa Ruda  wkładu niepieniężnego
(aportu)  do Spółki SIM Sudety sp. z o.o. w organizacji
7. Interpelacje radnych.
8. Zapytania radnych.
9.Sprawy różne.
10. Zakończenie obrad.

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XLVI i XLVII (nadzwyczajnej) sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu XLVI sesji. Wobec braku
głosów poddał go pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Halina Gajcy,
Dawid Jędrzejewski,  Zbigniew Karczewski,  Jolanta Kasprzyk,  Marian Kocoń,  Magdalena Lichwa, Jerzy
Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek,
Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska
BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Frącek
edit: błąd elektronicznego pomiaru głosów. Radny Bogusław Frącek był „za” przyjęciem protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu XLVII sesji. Wobec braku



głosów poddał go pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia protokołu z XLVII (nadzwyczajnej) sesji Rady Miejskiej.
 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Halina Gajcy,
Dawid Jędrzejewski,  Zbigniew Karczewski,  Jolanta Kasprzyk,  Marian Kocoń,  Magdalena Lichwa, Jerzy
Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek,
Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska
BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Frącek
edit: błąd elektronicznego pomiaru głosów. Radny Bogusław Frącek był „za” przyjęciem protokołu.

Ad.5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 22
marca 2022 r. do dnia 15 kwietnia 2022 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania odnośnie Sprawozdania
Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 22 marca 2022 r. do dnia 15
kwietnia 2022 r.
Wobec braku głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym
od dnia 22 marca 2022 r. do dnia 15 kwietnia 2022 r.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Andrzej  Behan,  Marta  Chojecka,  Jacek Cichański,  Andrzej  Czerniatowicz,  Zdzisław Druciak,  Bogusław
Frącek,  Halina  Gajcy,  Dawid  Jędrzejewski,  Zbigniew  Karczewski,  Jolanta  Kasprzyk,  Marian  Kocoń,
Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina
Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska

Ad.6. Podjęcie uchwał :
a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2022.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta - zmiany w budżecie dotyczą :
a) zwiększenia dochodów z tytułu:
- środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w wysokości 67.900,-
- niewykorzystanych w terminie wskazanym w uchwale o wydatkach niewygasających środków dotyczących
projektu „Rewitalizacja dziedzictwa historycznego Nowej Rudy i Broumova” - 21.107,-
- środków Unii Europejskiej  i  budżetu państwa w związku z realizacją projektu „Rewitalizacja terenów
rekreacyjnych położonych przy ul. Fredry w mieście Nowa Ruda” – 325.991,11
- dotacji z wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej – 7.840,-
- dotacji z Województwa Dolnośląskiego – 43.700,-
- środków z Funduszu Pomocy – 1.000.000,-
- planowanych odszkodowań za uszkodzone oświetlenie uliczne – 70.000,-
- niewykorzystanych w terminie wskazanym w uchwale o wydatkach niewygasających środków dotyczących



projektu „Turystyka pobudza region” - 3.664,-
-  dofinansowania  projektu  pt. „Poprawa  bezpieczeństwa  uczestników  ruchu  drogowego  w  Gminie
Miejskiej Nowa Ruda” - 457.550,-
Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków dotyczących:
- realizacji projektu „Rewitalizacja dziedzictwa historycznego Nowej Rudy i Broumova” - 21.107,-
- realizacji  zadania „Usuwanie wyrobów zawierających azbest  z  terenu Gminy Miejskiej  Nowa Ruda” –
7.840,-
- realizację zadania "Słupiec - droga dojazdowa do gruntów rolnych” - 43.700,-
- realizację projektu „Korpus Wsparcia Seniora” - 67.900,-
-  dotacji  dla  Powiatowego  Urzędu  Pracy  jako  partnera  w  realizacji  projektu  „Rewitalizacja  terenów
rekreacyjnych położonych przy ul. Fredry w mieście Nowa Ruda” - 7.547,-
- pomocy uchodźcom z Ukrainy w ramach środków z Funduszu Pomocy – 1.000.000,-
- napraw oświetlenia ulicznego  w wyniku kolizji samochodowych – 120.000,-
- realizację projektu „Turystyka pobudza region” - 3.664,-
- realizacji zadania „Zakup specjalistycznego quada na potrzeby jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w
Słupcu (budżet obywatelski 2022) – 12.000,-
- udziału własnego w realizacji zadania "Słupiec - droga dojazdowa do gruntów rolnych” - 43.700,-
- dokumentacji dla zadania „Modernizacja targowiska miejskiego w Nowej Rudzie” - 26.000,-
- dokumentacji dla zadania „Modernizacja obiektów sportowych w mieście Nowa Ruda” - 60.000,-
- nagród dla wyróżniających się w pracy policjantów z Komendy Policji w Nowej Rudzie - 1.000,-
-  udziału  własnego  w  realizacji  zadania  „Poprawa  bezpieczeństwa  uczestników  ruchu  drogowego  w
Gminie Miejskiej Nowa Ruda” - 80.744,11
- organizacji wyścigu kolarskiego „Korona Gór Sowich” - 15.000,-
-  materiałów  promocyjnych  Miasta  Nowa  Ruda  w  związku  z  działaniami  promocyjnymi  w  miastach
partnerskich (Francja Niemcy) – 30.000,-
b) zmniejszenia planu wydatków na zadaniu ”Poprawa funkcjonalności użytkowej basenu przy ul. Fredry
41”  o  kwotę  27.000  złotych  i  jednocześnie  zwiększa  się  o  te  kwotę  plan  wydatków  na  zadaniu
„Modernizacja obiektów sportowych w mieście Nowa Ruda”
c) zwiększenia planu dochodów o kwotę 143.840 złotych z przeznaczeniem na dofinansowanie utworzenia
mieszkania  chronionego.  Jednocześnie  dokonuje  się  zmniejszenia  planu  wydatków  na  remonty  zasobu
mieszkaniowego o kwotę 56.160 z przeznaczeniem na udział własny w realizacji zadania.
d) zmiany klasyfikacji budżetowej środków z Funduszu Pomocy wprowadzonych dotychczas do budżetu po
stronie dochodów

Radny  Piotr  Wróbel  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarczo-Budżetowej  –  Komisja  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2022.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (19)
Andrzej  Behan,  Marta  Chojecka,  Jacek Cichański,  Andrzej  Czerniatowicz,  Zdzisław Druciak,  Bogusław
Frącek,  Halina  Gajcy,  Zbigniew  Karczewski,  Marian  Kocoń,  Magdalena  Lichwa,  Jerzy  Pulit,  Janusz
Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel,
Jadwiga Ziemska
BRAK GŁOSU (2)
Dawid Jędrzejewski, Jolanta Kasprzyk
edit: błąd elektronicznego pomiaru głosów. Radna Jolanta Kasprzyk i radny Dawid Jędrzejewski byli „za”
podjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2022.

Uchwała nr 366/XLVIII/22



w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2022.

b) zmieniająca Uchwałę Nr 364/XLVII/22 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie w sprawie określenia zakresu
pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Pan Jan Szeląg – projekt uchwały ma charakter porządkowy, zakres pomocy musi mieć charakter zamknięty
dlatego też wprowadzenie zaproponowanej poprawki jest konieczne.

Radny  Piotr  Wróbel  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarczo-Budżetowej  –  Komisja  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 364/XLVII/22 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie w sprawie
określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego
państwa. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (19)
Andrzej  Behan,  Marta  Chojecka,  Jacek Cichański,  Andrzej  Czerniatowicz,  Zdzisław Druciak,  Bogusław
Frącek,  Halina  Gajcy,  Zbigniew  Karczewski,  Marian  Kocoń,  Magdalena  Lichwa,  Jerzy  Pulit,  Janusz
Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel,
Jadwiga Ziemska
BRAK GŁOSU (2)
Dawid Jędrzejewski, Jolanta Kasprzyk
edit: błąd elektronicznego pomiaru głosów. Radna Jolanta Kasprzyk i radny Dawid Jędrzejewski byli „za”
podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w
związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.

Uchwała nr 367/XLVIII/22
zmieniająca Uchwałę Nr 364/XLVII/22 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie w sprawie określenia zakresu

pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego
przez dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, którym
kończą 6 lat, w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Miejską Nowa Ruda

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Pan Leszek  Wójcik  –  Naczelnik  Wydz.  Infrastruktury  Społecznej  –  projekt  uchwały  jest  konsekwencją
podjętych w dniu 30 marca 2022r. Uchwał w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 2 im. Janusza
Korczaka w Nowej Rudzie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych oraz w sprawie przekształcenia
Szkoły  Podstawowej  nr  7  im.  Tadeusza  Kościuszki  w  Nowej  Rudzie  poprzez  likwidację  oddziałów
przedszkolnych.  Dążąc  do  uporządkowania  w  podjętych  uchwałach,  zapisów  dotyczących  likwidacji
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, podjęcie uchwały jest uzasadnione. 

Radny Jacek Cichański – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych – Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.



Głosowano w sprawie:
podjęcia  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  wysokości  opłat  za  korzystanie  z
wychowania  przedszkolnego  przez  dzieci  objęte  wychowaniem  przedszkolnym  do  końca  roku
szkolnego w roku kalendarzowym, którym kończą 6 lat, w przedszkolach publicznych prowadzonych
przez Gminę Miejską Nowa Ruda.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Andrzej  Behan,  Marta  Chojecka,  Jacek Cichański,  Andrzej  Czerniatowicz,  Zdzisław Druciak,  Bogusław
Frącek, Halina Gajcy, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy
Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek,
Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska
BRAK GŁOSU (1)
Dawid Jędrzejewski
edit: błąd elektronicznego pomiaru głosów. Radny Dawid Jędrzejewski był „za” podjęciem uchwały.

Uchwała nr 368/XLVIII/22
zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania

przedszkolnego przez dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku
kalendarzowym, którym kończą 6 lat, w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę

Miejską Nowa Ruda

d) w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miejską Nowa Ruda

Przewodniczący  Rady Miejskiej  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  bądź  zapytania  do  projektu  uchwały.

Pan  Leszek  Wójcik  –  Naczelnik  Wydz.  Infrastruktury  Społecznej  –  projekt  uchwały  jest  również
konsekwencją  podjętych  przez  Radę  uchwał,  konieczne  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  nowej  sieci
publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miejską Nowa Ruda. Pismem z dnia 14 kwietnia 2022
roku Dolnośląski Kurator Oświaty pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

Radny Jacek Cichański – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych – Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcia  uchwały  w  sprawie  ustalenia  sieci  publicznych  przedszkoli  prowadzonych  przez  Gminę
Miejską Nowa Ruda.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Andrzej  Behan,  Marta  Chojecka,  Jacek Cichański,  Andrzej  Czerniatowicz,  Zdzisław Druciak,  Bogusław
Frącek,  Halina  Gajcy,  Dawid  Jędrzejewski,  Zbigniew  Karczewski,  Jolanta  Kasprzyk,  Marian  Kocoń,
Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina
Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska

Uchwała nr 369/XLVIII/22
w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miejską Nowa Ruda

e) w sprawie rozpatrzenia skargi na postępowanie Burmistrza Miasta Nowa Ruda



Przewodniczący  Rady Miejskiej  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  bądź  zapytania  do  projektu  uchwały.

Radny Andrzej Czerniatowicz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - w dniu 4 kwietnia
2022r. do Urzędu Miejskiego w Nowej Rudzie wpłynęło pismo mieszkanki kierowane do Przewodniczącego
Rady  Miejskiej,  zatytułowane  jako  zażalenie,  które  w  swej  treści  zawierało  zarzut  nietaktownego  i
poniżającego traktowania mającego mieć miejsce podczas rozmowy z Burmistrzem w dniu 16 marca 2022 r.
Zgodnie z obowiązującą wykładnią, iż charakter procesowy pisma należy odczytywać zgodnie z jego treścią,
a nie tytułem, powyższe pismo zostało uznane jako skarga na postępowanie Burmistrza. Z uwagi na fakt, że
przedmiot skargi dotyczy zadań własnych realizowanych przez Burmistrza Miasta, zgodnie z art. 229 pkt 3
kodeksu postępowania administracyjnego organem właściwym do rozpatrzenia skargi jest Rada Miejska w
Nowej Rudzie. Przedmiotowa skarga została skierowana do Komisji Skarg Wniosków i Petycji celem jej
rozpatrzenia. W ramach prowadzonego postępowania ustalono, że w dniu 16 marca 2022 r.  skarżąca, w
trakcie godzin urzędowania, została przyjęta przez Burmistrza Miasta Nowej Rudy – Tomasza Kilińskiego.
Podczas  spotkania  skarżąca  wyraziła  oczekiwanie,  że  Burmistrz  pomoże  w  załatwieniu  jej  sprawy  tj.
zamiany  mieszkania.  Zdaniem  skarżącej,  podczas  tejże  rozmowy  Burmistrz  miał  potraktować  ją
nietaktownie  tak,  iż  poczuła  się  ona zraniona  i  poniżona.  Powyższą skargę rozpatrzyła  Komisja  Skarg,
Wniosków i Petycji na posiedzeniach w dniach: 8 kwietnia 2022 r. oraz 20 kwietnia 2022 r. W ramach
postępowania wyjaśniającego Komisja zwróciła się do Burmistrza Miasta Nowa Ruda o złożenie pisemnych
wyjaśnień w tej sprawie. Należy stwierdzić, że zgodnie z treścią art. 227 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r.
Kodeks postępowania administracyjnego, przedmiotem skargi może być w szczególności zaniedbanie lub
nienależyte  wykonanie  zadań  przez  właściwe  organy  albo  przez  ich  pracowników,  naruszenie
praworządności  lub interesów skarżących,  a także przewlekłe lub biurokratyczne załatwianie sprawy. W
przypadku rozpatrywanej skargi taka sytuacja nie miała miejsca. Ponadto, po zapoznaniu się z wyjaśnieniem
Burmistrza,  gdzie  stanowczo  zaprzeczył  jakoby  wobec  skarżącej  miał  zachowywać  się  w  sposób
nietaktowny czy też poniżający, komisja uznała przytoczone tam okoliczności jako uprawdopodabniające
fakt,  że  nie  doszło  do  nieprawidłowości  w  postępowaniu  Burmistrza.  Subiektywny  odbiór  pewnych
zachowań,  czy  też  odczucie  skarżącej  o  niewłaściwym  jej  potraktowaniu  przez  Burmistrza,  nie  może
świadczyć że taki fakt miał miejsce, i nie można z tego wywieść wniosku, iż zachowanie Burmistrza było
niezgodne  z  obowiązującymi  normami  społecznymi.  Mając  na  uwadze  dokonane  przez  Komisję  Skarg
Wniosków i Petycji ustalenia, rekomenduje ona uznanie skargi na postępowanie Burmistrza Miasta Nowa
Ruda za bezzasadną.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały
wyjaśniając, iż głosując „za” radni uznają skargę za bezzasadną.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  na  postępowanie Burmistrza Miasta Nowa Ruda
uznając ją za bezzasadną.
 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Andrzej  Behan,  Marta  Chojecka,  Jacek Cichański,  Andrzej  Czerniatowicz,  Zdzisław Druciak,  Bogusław
Frącek,  Halina  Gajcy,  Dawid  Jędrzejewski,  Zbigniew  Karczewski,  Jolanta  Kasprzyk,  Marian  Kocoń,
Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina
Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska

Uchwała nr 370/XLVIII/22

w sprawie rozpatrzenia skargi na postępowanie Burmistrza Miasta Nowa Ruda

f) w sprawie rozpatrzenia skargi na postępowanie Burmistrza Miasta Nowa Ruda

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.



Radny Andrzej Czerniatowicz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - w dniu 11 kwietnia
2022 r. do Urzędu Miejskiego w Nowej Rudzie wpłynęła skarga na postępowanie Burmistrza Miasta Nowa
Ruda,  w  której  skarżący  zarzucił,  że  doszło  do  nieprawidłowości  podczas  procedury  upoważnienia  do
zawarcia umowy o udostępnienie lokalu mieszkalnego w celu wykonania remontu. Skarżący podnosił fakt,
iż  stosowny  wniosek  złożył  w dniu  23.07.2021r.  a  dniu  17.01.2022r.  został  pisemnie  powiadomiony o
pozytywnym  zaopiniowaniu  ujęcia  go  na  liście  osób  do  zawarcia  umowy  najmu  na  lokal  mieszkalny
przeznaczony  do  remontu  w  roku  2022,  a  następnie,  po  upływie  trzech  miesięcy,  odmówiono  mu
przedmiotowej zgody. Z uwagi na fakt, że przedmiot skargi dotyczy zadań własnych realizowanych przez
Burmistrza Miasta, zgodnie z art. 229 pkt 3 kodeksu postępowania administracyjnego, organem właściwym
do rozpatrzenia skargi  jest  Rada Miejska w Nowej Rudzie.  Przedmiotowa skarga została skierowana do
Komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycji  celem  jej  rozpatrzenia.  W  toku  przeprowadzonego  postępowania
skargowego Komisja Skarg Wniosków i Petycji, zapoznała się ze skargą, obowiązującymi w tym zakresie
przepisami, w tym z uchwałami Rady Miasta szczegółowo regulującymi kwestie podniesione w skardze tj.
Uchwałą  Nr 200/XXV/20  Rady Miejskiej  w Nowej  Rudzie  z  dnia  9 września  2020r.  w sprawie  zasad
wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Nowa
Ruda oraz Uchwałą Nr 259/XXXIII/21 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 31 marca 2021r. zmieniającą
uchwałę  Nr  200/XXV/20  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  mieszkalnych  wchodzących  w  skład
mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Nowa Ruda. Zapoznano się także z wyjaśnieniami przesłanymi z
Wydziału  Mienia  Komunalnego  o  które  to  wyjaśnienia  komisja  uprzednio  się  zwróciła.  Nadto  komisja
zapoznała się z całością dokumentacji będącej w posiadaniu Wydziału Mienia Komunalnego.
Na podstawie poczynionych w sprawie ustaleń komisja stwierdziła następujący stan rzeczy:
W dniu 23 lipca 2021r. skarżący złożył wniosek o przydział lokalu mieszkalnego, w którym podał, że od 6
lat wraz z rodziną zamieszkuje w Niemczech. Pismem z dnia 30 sierpnia 2021r. Naczelnik Wydziału Mienia
Komunalnego  poinformował  skarżącego  o  konieczności  dostarczenia  dokumentów  stwierdzających
wysokość dochodów członków rodziny zaznaczając, że o ile dochód ten będzie spełniał wskazane w ww.
piśmie  kryteria,  skarżący  będzie  mógł  się  ubiegać  o  otrzymanie  lokalu  mieszkalnego  w ramach  lokalu
przeznaczonego  do  remontu  we  własnym zakresie.  Powyższy  wniosek,  w dniu  18  października  2021r.
zgodnie z obowiązującymi przepisami wskazanych wyżej uchwał, został pozytywnie zaopiniowany przez
Komisję  Mieszkaniową.  Następnie  pismem  z  dnia  17  stycznia  2022r.  Naczelnik  Wydziału  Mienia
Komunalnego poinformował skarżącego o pozytywnym rozpatrzeniu przez Burmistrza ujęcia go na liście
osób do zawarcia umowy najmu na lokal mieszkalny przeznaczony do remontu w roku 2022. W dniu 21
lutego  2022r.  do  skarżącego  wystosowane  zostało  pisemne  zaproszenie  na  posiedzenie  Komisji
Mieszkaniowej w dniu 9 marca 2022r. Podobne zaproszenia wystosowano do pozostałych osób ujętych na
liście lokali w ramach umowy najmu lokalu do remontu. W trakcie posiedzenia komisji osoby te składały
oferty na remont wybranego przez siebie lokalu mieszkalnego. Zgodnie z wymogami uchwały Nr 200/XXV/
20,  wykaz  lokali  przeznaczonych  do  remontu  podawany  jest  do  publicznej  wiadomości  przez  jego
wywieszenie  na  tablicy  ogłoszeń  w  Urzędzie  Miejskim  w  Nowej  Rudzie  oraz  przez  zamieszczenie
informacji  w prasie  lokalnej.  Osoby uprawnione  w wyznaczonym terminie  składają  oferty  do  zawarcia
umowy  na  wykonanie  remontu  we  własnym  zakresie  na  konkretny  lokal.  Komisja  Mieszkaniowa  po
przyjęciu ofert dokonywała rozpatrzenia wniosków. Trzeba zaznaczyć, że lokal mieszkalny o który ubiegał
się skarżący, cieszył się dużym zainteresowaniem, albowiem ubiegały się o niego jeszcze cztery inne osoby.
Na podstawie analizy wniosku oraz załączonych dokumentów komisja zwróciła uwagę na fakt, iż rodzina
skarżącego  nadal  zamieszkuje  za  granicą  stąd  też  nie  spełnia  warunków  określonych  w  par.  16  ust.2
Uchwały Nr 200/XXV/20 Rady Miejskiej z dnia 9 września 2020r. w sprawie zasad wynajmowania lokali
mieszkalnych  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego  zasobu  Gminy  Miejskiej  Nowa  Ruda.  Zgodnie  z
powyższą uchwałą - pierwszeństwo do ubiegania się o przydział lokalu do remontu przysługuje osobom
spełniającym łącznie następujące warunki: 
a) znajdują się na liście osób oczekujących na zawarcie umowy najmu lokalu do remontu
b) wychowują niepełnoletnie dzieci 
c) zamieszkują na terenie miasta
d) złożą oświadczenie, że posiadają środki finansowe na wykonanie remontu we własnym zakresie
e)  zobowiążą  się  do  wykonania  remontu  zgodnie  z  obowiązującymi  przepisami  z  zakresu  prawa
budowlanego we własnym zakresie.
Należy  podnieść,  że  wobec  dużego  zainteresowania  przedmiotowym  lokalem,  zwrócono  się  do  radcy
prawnego  o  wydanie  opinii,  którą  radca  wydał,  a  z  której  wynika,  że  zgodnie  z  paragrafem 16 ust.  2
cytowanej wyżej uchwały, lokal przysługuje osobie która spełnia łącznie wskazane w uchwale warunki. W



przypadku skarżącego – spełniał on jedynie cztery wskazane warunki.
W dniu 4 kwietnia 2022r. Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego pisemnie powiadomił skarżącego, że
Burmistrz Miasta Nowa Ruda, po zasięgnięciu opinii Komisji Mieszkaniowej nie wyraził zgody na zawarcie
umowy o udostępnienie lokalu mieszkalnego w celu wykonania remontu. Powodem był fakt, że skarżący
wraz z rodziną zamieszkuje i pracuje za granicą, i tym samym nie spełnia łącznie wszystkich warunków
wynikających z paragrafu 16 ust. 2 Uchwały, uprawniających do pierwszeństwa o ubieganie się o przydział
tego konkretnego lokalu do remontu. Komisja zauważa, iż w piśmie tym zaznaczono, że skarżący może
dokonać ponownego wyboru lokalu mieszkalnego z pozostałych lokali  mieszkalnych przeznaczonych do
remontu we własnym zakresie.
Po analizie posiadanych dokumentów, i dokonanych w sprawie ustaleń, Komisja Skarg Wniosków i Petycji
rekomenduje uznanie skargi na postępowanie Burmistrza Miasta Nowa Ruda za bezzasadną.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały
wyjaśniając, iż głosując „za” radni uznają skargę za bezzasadną.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  na  postępowanie Burmistrza Miasta Nowa Ruda
uznając ją za bezzasadną.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Andrzej  Behan,  Marta  Chojecka,  Jacek Cichański,  Andrzej  Czerniatowicz,  Zdzisław Druciak,  Bogusław
Frącek,  Halina  Gajcy,  Dawid  Jędrzejewski,  Zbigniew  Karczewski,  Jolanta  Kasprzyk,  Marian  Kocoń,
Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina
Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska

Uchwała nr 371/XLVIII/22
w sprawie rozpatrzenia skargi na postępowanie Burmistrza Miasta Nowa Ruda

g) w sprawie przekazania Policji środków finansowych stanowiących rekompensatę pieniężną za czas służby
ponadnormatywnej.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Pan Tomasz Kiliński - Burmistrz Miasta – w budżecie miasta na 2022r. zaplanowano dofinansowanie na
realizację dodatkowych zadań z zakresu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta Nowa
Ruda przez siły i środki będące w dyspozycji Komisariatu Policji w Nowej Rudzie w okresie wakacyjnym.
Zwiększenie  sił  policyjnych  w  okresie  wynikającym  z  zawartego  porozumienia,  będzie  miało  znaczny
wpływ na zwiększenie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta

Radny  Janusz  Staniocha  –  Przewodniczący  Komisji  Porządku  Publicznego  i  Komunikacji  –  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie przekazania Policji  środków finansowych stanowiących rekompensatę
pieniężną za czas służby ponadnormatywnej.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20)



Andrzej  Behan,  Marta  Chojecka,  Jacek Cichański,  Andrzej  Czerniatowicz,  Zdzisław Druciak,  Bogusław
Frącek, Halina Gajcy, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy
Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek,
Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dawid Jędrzejewski

Uchwała nr 372/XLVIII/22
w sprawie przekazania Policji środków finansowych stanowiących rekompensatę pieniężną za czas

służby ponadnormatywnej.

h)  w  sprawie  przekazania  Policji  środków  finansowych  na  nagrody  za  osiągnięcia  w  służbie  dla
funkcjonariuszy  Komisariatu  Policji  w  Nowej  Rudzie,  którzy  realizują  zadania  z  zakresu  służby
prewencyjnej.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Pan Tomasz  Kiliński  -  Burmistrz  Miasta  –  w budżecie  zaplanowano  środki  finansowe  na  nagrody dla
wyróżnionych funkcjonariuszy  Komisariatu Policji  w Nowej  Rudzie,  którzy realizują  zadania  z  zakresu
służby  prewencyjnej  na  rzecz  społeczeństwa  noworudzkiego.  Wyróżnienie  funkcjonariuszy  za  ich
osiągnięcia w służbie będzie miało dobry wpływ na ich dalszą służbę oraz dobrą współpracę z samorządem.

Radny  Janusz  Staniocha  –  Przewodniczący  Komisji  Porządku  Publicznego  i  Komunikacji  –  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie przekazania Policji środków finansowych na nagrody za osiągnięcia w
służbie dla funkcjonariuszy Komisariatu Policji w Nowej Rudzie, którzy realizują zadania z zakresu
służby prewencyjnej.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (19)
Andrzej  Behan,  Marta  Chojecka,  Andrzej  Czerniatowicz,  Zdzisław  Druciak,  Bogusław  Frącek,  Halina
Gajcy,  Zbigniew Karczewski,  Jolanta  Kasprzyk,  Marian Kocoń,  Magdalena Lichwa,  Jerzy Pulit,  Janusz
Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel,
Jadwiga Ziemska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dawid Jędrzejewski
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Cichański
edit : błąd elektronicznego pomiaru głosów radny Jacek Cichański był „za” podjęciem uchwały.

Uchwała nr 373/XLVIII/22
w sprawie przekazania Policji środków finansowych na nagrody za osiągnięcia w służbie dla

funkcjonariuszy Komisariatu Policji w Nowej Rudzie, którzy realizują zadania z zakresu służby
prewencyjnej.

i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 10 lat w trybie bezprzetargowym
na grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.



Pani Marzena Wolińska – Zastępca Burmistrza Miasta – projekt uchwały mówi o przedłużeniu umowy z 3
do  10  lat  dla  firmy  ZPAS  dla  nieruchomości  przy  ul.  Piłsudskiego.  Spółka  chciałaby  zainwestować  i
postawić farmę fotowoltaiczną na dzierżawionej działce.

Radny  Piotr  Wróbel  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarczo-Budżetowej  –  Komisja  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 10 lat w
trybie bezprzetargowym na grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Andrzej  Behan,  Marta  Chojecka,  Jacek Cichański,  Andrzej  Czerniatowicz,  Zdzisław Druciak,  Bogusław
Frącek,  Halina  Gajcy,  Dawid  Jędrzejewski,  Zbigniew  Karczewski,  Jolanta  Kasprzyk,  Marian  Kocoń,
Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina
Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska

Uchwała nr 374/XLVIII/22
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 10 lat w trybie

bezprzetargowym na grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda

j)  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wniesienie  przez  Gminę  Miejską  Nowa  Ruda  wkładu  niepieniężnego
(aportu) do Spółki SIM Sudety sp. z o.o. w organizacji

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Pani Marzena Wolińska – Zastępca Burmistrza Miasta – projekt uchwały zakłada wniesienie do spółki SIM
Sudety  wkładu  niepieniężnego  (aportu)  w  postaci  prawa  własności  nieruchomości  niezabudowanej
stanowiącej własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda, położonej w Nowej Rudzie w rejonie Os. XXX-lecia, o
powierzchni 0,4468 ha, której jest jednym ze współudziałowców z przeznaczeniem na realizację inwestycji
polegającej  na  wybudowaniu  budynku  mieszkalnego  wielorodzinnego  o  32  lokalach  mieszkalnych  na
wynajem, co poprawi sytuację mieszkaniową mieszkańców w Nowej Rudzie.

Radny  Piotr  Wróbel  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarczo-Budżetowej  –  Komisja  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Miejską Nowa Ruda wkładu
niepieniężnego (aportu) do Spółki SIM Sudety sp. z o.o. w organizacji. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Andrzej  Behan,  Marta  Chojecka,  Jacek Cichański,  Andrzej  Czerniatowicz,  Zdzisław Druciak,  Bogusław
Frącek,  Halina  Gajcy,  Dawid  Jędrzejewski,  Zbigniew  Karczewski,  Jolanta  Kasprzyk,  Marian  Kocoń,
Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Jarosław Ubik, Regina
Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska



Uchwała nr 375/XLVIII/22
w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Miejską Nowa Ruda wkładu niepieniężnego

(aportu) do Spółki SIM Sudety sp. z o.o. w organizacji

Ad.7. Interpelacje radnych.
Ad.8. Zapytania radnych.

Radny Andrzej  Czerniatowicz – wraz z radną Magdaleną Lichwą złożył  interpelację pisemną dotyczącą
odnowienia podcieni oraz elewacji ciągu budynków tzw. Domów Tkaczy przy ul. Nadrzecznej. 

Ad.9. Sprawy różne.

Radny Bogusław Frącek – czy wyłoniono już operatora sieci  światłowodowej,  która została rozpięta na
terenie Nowej Rudy ? Czy mieszkańcy mają szanse na skorzystanie z tego światłowodu?

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – na dzień dzisiejszy nie ma wiedzy kto jest operatorem ani kiedy
będzie  można  z  tej  sieci  skorzystać.  Miasto  może  wystąpić  pisemnie  do  firmy  Tauron,  która  sieć
rozprowadzała i taką informację uzyskać.

Przewodniczący Rady Miejskiej  – przypomina,  że do dnia 2 maja br.  radni zobowiązani są do złożenia
oświadczenia majątkowego wraz z kopią rozliczonego podatku (PIT) za rok 2021 do Biura Rady Miejskiej.

Ad.10. Zakończenie obrad.

W związku z  brakiem dalszych głosów i  wyczerpania  porządku obrad  Przewodniczący  Rady Miejskiej
zamknął XLVIII sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.
Na tym protokół zakończono.

Przygotował(a): Justyna Caban

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


